
Lokalrådet mødtes med Byrådet. 
 
 

 
 
 

I forlængelse af udgivelsen af Udviklingsplan for Hou og Omegn 
ønsker vi som lokalrådsbestyrelse det allerbedste samarbejde med 
byrådet. 
 
Derfor inviterede vi byrådet til møde i Hou Hallen torsdag 08. 
november kl. 17 - ? med to dagsordenspunkter:                               
 

• Præsentation af Udviklingsplan for Hou og Omegn. 
• Spisning af Hou Hallens “torsdags-menu”. 

 
Til mødet mødte 10 af kommunalbestyrelsens 19 medlemmer, 1 
embedsrepræsentant samt 6 af lokalrådets 7 bestyrelses-
repræsentanter. 
 
Udviklingsplanen blev - emne for emne - kommenteret på skift 
efter velkomst således: 
 

1. Hou Fællesforums formand, Jon Jensen bød velkommen og 
fortalte hvordan udviklingsplanen var skabt fra ide til færdigt 
produkt. 

2. Herefter styrede Ryan Moric mødet med stopuret fremme idet 
der blev tildelt ca. 6 minutter til hvert emne - 3 minutter til 
oplæg og 3 minutter til spørgsmål og svar. 

3. Havn blev præsenteret af Vagn Mørch 
4. Natur og grønne områder af Ryan Moric 
5. Kyst af Dorte Wissendorff 

6. Trafikforhold af Ryan Moric 
7. Synlighed/bosætning af Jon Jensen 



8. Kultur af Dorte Wissendorff 
9. Idræt og fritid af Jon Jensen 
10. Turisme af Vagn Mørch 
11. Handel og erhverv af Vagn Mørch. 

 
Der blev lyttet interesseret og stillet spørgsmål. 
Efter 5 kvarter - ved 18.15 tiden - afrundede Jon Jensen mødet og 
takkede for fremmødet, idet det blev tilkendegivet - med 
borgmesteren ved bordet - at de (læs: byrådet) ønskede Hou den 

allerbedste udvikling i et tæt og konstruktivt samarbejde. 
 
Herefter blev der budt på middag som på dagen var forloren hare 
med et flot tilbehør. 
 
Ved 19 tiden afsluttedes “.......et godt møde” som forhåbentlig 
bliver en trædesten til fortsat udvikling i Hou og Omegn. 
 
09-11-2018/Ryan Moric 

 


